

1999 年第 6 期憲報號外 GAZETTE EXTRAORDINARY NO. 6/1999

公 告

1999 年第 6 號號外公告 選舉管理委員會條例

選舉管理委員會

(有關 1999 年區議會選舉擬議選區的臨時建議)

現依據《選舉管理委員會條例》第 19 條的規定公布，顯示選舉管理委員會(以下簡稱「選管會」)就 1999 年區議會選舉擬議選區的劃分及名稱的臨時建議圖，以及有關建議選區分界的說明文件，將會由 1999 年 3 月 22 日(星期一)至 1999 年 4 月 17 日(星期六)(首尾兩天包括在內)存放於下列地點，供公眾人士在辦公時間內查閱：

- (1) 香港灣仔港灣道 25 號海港中心 10 樓選舉事務處；
- (2) 各區民政事務處；
- (3) 各區公共屋邨辦事處；
- (4) 各區郵政局；
- (5) 臨時市政局及臨時區域市政局轄下各公共圖書館；
- (6) 香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心民政事務總署總部；及
- (7) 香港金鐘道 66 號金鐘道政府合署低座地下政府刊物銷售處。

又公布現邀請公眾人士及任何關注人士和團體就提出的臨時建議作出申述。任何人士如欲作出申述，請以書面提出。申述書須簽署及註明申述者的姓名及地址，並在 1999 年 3 月 22 日(星期一)起計的 27 天內，即最遲於 1999 年 4 月 17 日(星期六)交到或傳真(傳真號碼：2511 1682)至下列地點：

香港灣仔
港灣道 25 號
海港中心 10 樓
選舉管理委員會秘書處

注意：匿名的申述書或於 1999 年 4 月 17 日(星期六)之後收到的申述書，將不獲考慮。

又再公布選管會將於 1999 年 4 月 13 日(星期二)至 4 月 16 日(星期五)在下列地點舉行公開諮詢大會，聽取口頭申述：

新界沙田
源禾路 1 號
沙田大會堂 2 樓
文娛廳

選管會將按下列次序聽取市民對各區選區分界建議的口頭申述：

日期：1999 年 4 月 13 日(星期二)

地區	時間
中西區	下午 2 時 30 分至下午 3 時 30 分
東區	下午 3 時 30 分至下午 4 時 30 分
灣仔區	下午 4 時 45 分至下午 5 時 45 分

日期：1999 年 4 月 14 日(星期三)

地區	時間
南區	上午 9 時 30 分至上午 10 時 30 分
油尖旺區	上午 10 時 30 分至上午 11 時 30 分
深水埗區	上午 11 時 45 分至下午 12 時 45 分
九龍城區	下午 1 時 45 分至下午 2 時 45 分
黃大仙區	下午 2 時 45 分至下午 3 時 45 分
觀塘區	下午 4 時至下午 5 時

日期：1999 年 4 月 15 日(星期四)

地區	時間
荃灣區	上午 9 時 30 分至上午 10 時 30 分
屯門區	上午 10 時 30 分至上午 11 時 30 分
元朗區	上午 11 時 45 分至下午 12 時 45 分

日期：1999 年 4 月 16 日(星期五)

地區	時間
北區	上午 9 時 30 分至上午 10 時 30 分
大埔區	上午 10 時 30 分至上午 11 時 30 分
西貢區	上午 11 時 45 分至下午 12 時 45 分
沙田區	下午 1 時 45 分至下午 2 時 45 分
葵青區	下午 2 時 45 分至下午 3 時 45 分
離島區	下午 4 時至下午 5 時

由於在公開諮詢大會中供口頭申述的時間有限，預料選管會將不會聽取冗長的申述，因此，任何擬作出詳細申述的人士，請以書面提交。

1999 年 3 月 22 日

選舉管理委員會

NOTICE

G.N. (E.) 6 of 1999

ELECTORAL AFFAIRS COMMISSION ORDINANCE

ELECTORAL AFFAIRS COMMISSION

(Provisional recommendations on the proposed constituencies
in respect of the 1999 District Councils election)

Pursuant to section 19 of the Electoral Affairs Commission Ordinance, notice is hereby given that maps showing the provisional recommendations of the Electoral Affairs Commission ("the Commission") on the delineation and names of the proposed constituencies in respect of the District Councils election in 1999 and document containing descriptions of the boundaries of the proposed constituencies will be made available for public inspection during office hours at the following places from Monday, 22 March 1999 to Saturday, 17 April 1999, both dates inclusive at:—

- (1) the Registration and Electoral Office at 10th Floor, Harbour Centre, 25 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong;
- (2) all district offices;
- (3) all public housing estate offices;
- (4) all post offices;
- (5) all Provisional Urban Council and Provisional Regional Council public libraries;
- (6) the Home Affairs Department Headquarters at Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong; and
- (7) the Government Publications Centre at Ground Floor, Low Block, Queensway Government Offices, 66 Queensway, Hong Kong.

Notice is also hereby given that representations on the provisional recommendations are invited from members of the public and any interested persons and organizations. Those who wish to make representations are requested to put them in writing. Representations must be signed and must state the name and address of the person making them. They are to be sent to reach the following address or by facsimile transmission (at 2511 1682) within 27 days of Monday, 22 March 1999, that is, not later than Saturday, 17 April 1999:—

Electoral Affairs Commission Secretariat
10th Floor, Harbour Centre
25 Harbour Road
Wan Chai
Hong Kong

Note:— Anonymous representations or representations received after Saturday, 17 April 1999 will NOT be considered.

Notice is further given that the Commission will hold public meetings for the purpose of receiving oral representations from Tuesday, 13 April 1999 to Friday, 16 April 1999 at:—

Cultural Activities Hall
2nd Floor, Sha Tin Town Hall
1 Yuen Wo Road
Sha Tin
New Territories

Oral representations on the proposed constituency boundaries in various districts will be heard in the following order:—

Date: Tuesday, 13 April 1999

<i>District</i>	<i>Time</i>
Central and Western	2.30 p.m. to 3.30 p.m.
Eastern	3.30 p.m. to 4.30 p.m.
Wan Chai	4.45 p.m. to 5.45 p.m.

Date: Wednesday, 14 April 1999

<i>District</i>	<i>Time</i>
Southern	9.30 a.m. to 10.30 a.m.
Yau Tsim Mong	10.30 a.m. to 11.30 a.m.
Sham Shui Po	11.45 a.m. to 12.45 p.m.
Kowloon City	1.45 p.m. to 2.45 p.m.
Wong Tai Sin	2.45 p.m. to 3.45 p.m.
Kwun Tong	4.00 p.m. to 5.00 p.m.

Date: Thursday, 15 April 1999

<i>District</i>	<i>Time</i>
Tsuen Wan	9.30 a.m. to 10.30 a.m.
Tuen Mun	10.30 a.m. to 11.30 a.m.
Yuen Long	11.45 a.m. to 12.45 p.m.

Date: Friday, 16 April 1999

<i>District</i>	<i>Time</i>
North	9.30 a.m. to 10.30 a.m.
Tai Po	10.30 a.m. to 11.30 a.m.
Sai Kung	11.45 a.m. to 12.45 p.m.
Sha Tin	1.45 p.m. to 2.45 p.m.
Kwai Tsing	2.45 p.m. to 3.45 p.m.
Islands	4.00 p.m. to 5.00 p.m.

In view of the limited time available for the making of oral representations at the public meetings, it is anticipated that the Commission will not be able to entertain lengthy representations at the meetings, and those who wish to make detailed representations are therefore requested to send in written representations.

22 March 1999

The Electoral Affairs Commission